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Beste mevrouw Van den Bogaart-Koster, 

 

U heeft ons vragen gesteld over de Kranenburgse plannen voor de plaatsing van windmolens 

in het Reichswald. Het gaat om vragen zoals bedoeld in artikel 46 van het ‘Reglement van orde 

voor vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad van Gennep 2018’. Hieronder 

hebben wij uw vragen cursief herhaald en voorzien van een antwoord. 

 

1. Op welke wijze heeft er de afgelopen tijd - sinds het opnieuw opleven van plannen voor 

windmolens in het Reichswald - ambtelijk en bestuurlijk overleg plaatsgevonden met 

Kranenburg en zal naar aanleiding van de bijeenkomst van gisteravond contact worden 

opgenomen?  

Begin dit jaar heeft de gemeente Gennep contact opgenomen met de gemeente Berg en 

Dal naar aanleiding van een artikel in De Gelderlander over de Duitse plannen om de 

mogelijkheden tot plaatsing van windmolens in natuurgebieden te verruimen. Ambtelijk 

had toen al overleg plaatsgevonden tussen Berg en Dal en Kranenburg. De gemeente 

Kranenburg was op dat moment nog niet goed op de hoogte van het locatieonderzoek dat 

door de deelstaat Nordrhein-Westfalen zou worden uitgevoerd, maar sprak de 

verwachting uit dat beide Nederlandse buurgemeenten hierin meegenomen zouden 

worden ('Ohne geht es nicht').  

 

Op 16 april jl. is de bouwaanvraag voor twee windturbines aan de Engelsstrasse, 

Reichswalde ingediend bij Kreis Kleve. Hoewel deze turbines vanwege hun ligging ten 

noordoosten van het Reichswald  geen noemenswaardige impact zullen hebben op het 

welzijn van Gennepse inwoners, hebben we als gemeente toch een zienswijze ingediend 

tegen dit project. Centraal in deze zienswijze staat de zorg dat met de plaatsing van deze 

twee turbines het Reichswald 'voorbelast' wordt, met als gevolg dat eventuele 

vervolgprojecten in hetzelfde gebied gemakkelijker vergund kunnen worden.  
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Tijdens de bijeenkomst in Kranenburg, op 2 juni jl., werden de plannen voor zo'n eventueel 

vervolgproject – de plaatsing van windturbines langs de Kartenspielerweg – besproken. 

Realisatie van dit project heeft grote gevolgen voor Gennepse omwonenden, de met het 

Reichswald verbonden natuur van Koningsven-de Diepen en de Sint-Jansberg en de 

landschappelijk-recreatieve waarde van het gebied.  

 

Het college is dan ook van mening dat de milieuvoordelen van de plaatsing van 12 

windturbines langs de Kartenspielerweg niet opwegen tegen de nadelen voor onze 

gemeente en zal er alles aan doen om de gemeente Kranenburg tot een koerswijziging te 

bewegen. Daarbij zal de gemeente Gennep waar nodig bestuurlijk en ambtelijk afstemmen 

met de betrokken Duitse gemeenten, Kreis Kleve en, indien noodzakelijk, de deelstaat 

Nordrhein Westfalen. 

 

2. Welke insteek zal het college hanteren om de zorgen die onder onze inwoners heersen 

richting de gemeente Kranenburg te ventileren? 

       Zie antwoord bij vraag 1. 

 

3. De VVD is van mening dat er naast alle (inter)nationale afspraken over informatieplicht ook 

tussen de twee gemeenten heldere afspraken kunnen worden gemaakt over de 

betrokkenheid bij mogelijke verdere procedures. Bent u het met ons eens dat dergelijke 

duidelijke, heldere afspraken wenselijk zijn en zo ja, welke afspraken heeft u voor ogen? Zo 

nee, waarom ziet u daarin geen meerwaarde? 

       Wij onderkennen het belang van dialoog en heldere afspraken tussen beide gemeenten  

en pakken dit zo spoedig mogelijk op. Voor de gemeente Gennep staat hierin centraal dat 

wij proactief op de hoogte gehouden willen worden van nieuwe ontwikkelingen en dat het 

belang van onze inwoners, flora en fauna meegewogen moeten worden in de 

Kranenburgse plannen voor opwek van duurzame energie.  

Tevens zijn er plannen de taskforce die van 2014 tot 2017 heeft gestreden tegen de 

toenmalige plannen windmolenplannen van de gemeente Kranenburg, weer leven in te 

blazen.  

  

4. Gaat en zo ja, hoe gaat het college er voor zorgen dat onze inwoners op de hoogte 

gehouden worden over het contact en de eventuele afspraken/besluiten tussen de twee 

gemeentes? 

Wanneer er sprake is van ontwikkelingen of afspraken die relevant zijn voor onze inwoners 

zullen we deze bekendmaken via de gemeentelijke kanalen.  
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Wij nemen aan u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Gennep, 

 De secretaris, 

   
 
 Jacqueline Nijland                        

De burgemeester, 

 
 
Hans Teunissen 

 


